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Σκοπός τους δεν είναι η απονομή δικαιοσύνης
/ Υπόθεση Μονής Βατοπαιδίου

Είναι ολοφάνερο ότι τα ΜΜΕ δεν 

ενδιαφέρονται για να διαλευκανθεί η υπόθεση της Ι.Μ. Βατοπαιδίου.

Αυτό είναι ξεκάθαρο από το ότι ενώ η υπόθεση είναι στην δικαιοσύνη και 
αναμένουμε με αγωνία τα αποτελέσματα, εκείνοι (τα ΜΜΕ ) δεν έχουν σταματήσει 
ούτε λεπτό να διασύρουν το Άγιο Όρος, να εξευτελίζουν τους παπάδες, να 
ειρωνεύονται τα Θεία και ότι έχει σχέση με την Εκκλησία, με αφορμή το σκάνδαλο 
του Βατοπαιδίου

Τι άλλο σε αυτή την χώρα έχει κτυπηθεί τόσο από τα ΜΜΕ όσο η Εκκλησία.

Ο σκανδαλισμός δεν προήλθε μόνο από τα πεπραγμένα του Γέροντα Εφραίμ. Αυτό 
ήταν το εύνασμα. Άλλωστε για αυτό επιλήφθηκε του θέματος και η δικαιοσύνη. 
Ο σκανδαλισμός του Ελληνικού λαού, προήλθε από το μίσος και την 
εμμονή, την παραπληροφόρηση και την μονόπλευρη ενημέρωση των 
ΜΜΕ. 

Αντί να περιμένουμε όλοι… (περισσότερα…)
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